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2019-04-17

§ 1
Sammanträdets öppnade och godkännande av 
dagordningen 
 
Ordföranden öppnade mötet och rådet godkände dagordningen.
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2019-04-17

§ 2
Val av justerare 

Beslut 
Ordföranden och Hans-Åke Lundgren valdes att justera protokollet. 
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§ 3
Anmälan av protokoll, remisser, samråd, skrivelser och 
handlingar 
 
Rådet har tagit del av följande
 
Protokoll
Protokoll SPR 2019-03-22
Protokoll funktionshinderfrågor 2019-03-21
Protokoll SDN 2019-03-28
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2019-04-17

§ 4
Aktuell information från förvaltningen 

Beslut 
Pensionärsrådet beslutar att sammanställa en skrivelse om den 
oacceptabla situationen med hyresförluster på ca 6 miljoner kronor 
på grund av tomma lägenheter på service- och vård- och 
omsorgsboenden. Uppgiften delegeras till Peter Norrbohm.

Marja Kammouna, avdelningschef äldreomsorg, informerade om
 
Det ekonomiska läget.
Planer för stadsdelens servicebostäder.
Äldreomsorgen har sökt pengar till Matlyftet för att minska 
ensamheten bland äldre. Luncherna ska ske på träffpunkterna i 
Axelsberg och Västertorp.
Silviasyster har börjat arbeta i Axelsberg.
Pengar sökta för Silviacertifiering av Fruängsgården.
Rådet önskar ta del av webbaserad språkkurs.
Matfestival planeras.
Kulturmånad kommer i höst.
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§ 5
Ärenden till stadsdelsnämnden 
 
2 Underlag för budget 2020 med inriktning 2021 och 2022
HL 2019/114
 
Rådet tycker det är oacceptabelt att vi går miste om 
hyresintäkter på ca 6 miljoner kronor på grund av outhyrda 
lägenheter och att dessa förluster funnits i flera år och 
fortfarande får fortgå. Pengar som skulle kunna användas för 
att förgylla tillvaron för många äldre. Nu vill vi att det snabbt 
fattas beslut att hyra ut dessa lägenheter till behövande, till 
exempel studenter, kommunalt anställda tjänstemän eller 
andra behövande
 
3 Boendeplan för äldre i regionen västra söderort 2020 
med utblick 2040
HL 2019/167
 
Rådet tycker att det är bra med flexibla boenden. Bra att gör 
om efter efterfrågan.
 
4 Boendeplan för särskilt boende för personer med 
funktionsnedsättning enligt LSS och SoL i regionen 
västra söderort 2019-2023
HL 2019/175
 
Rådet tar del av ärendet och lägger det till handlingarna.
 
7 Uppdatering av delegationsordningen
HL 2019/43
 
Rådet tar del av ärendet och lägger det till handlingarna.
 
10 Omvandlingar av hyresrätter
Svar på skrivelse från (V) och (S)
HL 2019/142
 
Rådet tar del av ärendet och lägger det till handlingarna.
 
11 Hedersrelaterat våld och förtryck
Svar på skrivelse från (V)
HL 2019/143
 
Rådet framför att de ser positivt på att frågan om 
hedersrelaterat våld väcks.
 
13 Trafikförändringar i SL-trafiken och 
Waxholmsbolagets trafik 2019/2020
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Yttrande till kommunstyrelsen
HL 2019/146
 
Rådet framför önskemål om att

 sittplatser inte ska tas bort i tunnelbanevagnar
 fler sittplatser anslås till prioriterade resenärer och att dessa 

utmärks tydligare, gärna genom en särskild avvikande färg 
på sätena

 det ska finnas fler busslinjer i området
 utöka/ändra linjesträckningen på buss 907. Om bussen hade 

en sträckning så att även de äldre boende hade möjlighet att 
ta sig till några av seniorboendena skulle detta underlätta för 
många. Speciellt önskvärt är också att bra kommunikationer 
finns till stadsdelens Träffpunkter

Rådet hänvisar till skrivelserna i ärende HL 2018/754 för fler 
synpunkter i ärendet.
 
18 Minnesanteckningar från lokala BRÅ 
(Brottförebyggande rådet)
HL 2019/6
 
Rådet önskar få delta på nästa möte.
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§ 6
Aktuella och kvarstående frågor 

 Projekt äldrevänlig stad - Ingen ny information
 Upphandling mat Fruängen - Pågående
 Diskussion om att arrangera tävling i matlagning i 

stadsdelens olika boendeformer för äldre
 Arbetet med sjukfrånvaron pågår. I hemtjänsten finns 

nu schemalagd tid för reflektion. Personalen erbjuds 
olika aktiviteter som yoga och gymnastik. Gymmet i 
Axelsberg ska rustas upp

 Klocka till Liljeholmstorget - Marianne arbetar fram 
skrivelse
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§ 7
Övriga frågor 

Samverkansmöte
Vårdutvecklingsregionråd Ella Bohlin (KD) kommer att bjuda in de 
kommunala pensionärsråden till samverkansmöte i Landstingssalen 
måndagen den 20 maj 2019 klockan 10:00-12:00 (kaffe från 9:30).
 

Stadens ILS-system
Staden använder ILS-systemet för strategisk planering och 
uppföljning av sina verksamhet. Indikatorerna för aktiviteter 
kopplade till Hälso- och sjukvårdslagen. Riskbedömningarna 
uppfylls inte totalt sett. Enheternas arbete med riskbedömningarna 
är en ständigt pågående arbete. Varje boende erbjuds en årlig 
riskbedömning.  (Den senaste mätningen i år visar att årsmålen 
uppfylls förutom för munhälsobedömningen). Dessa indikatorer kan 
ses som ett mervärde – en extra hög kvalitetssäkring (det är 
nämndens egna indikatorer) Förutom indikatorerna vägs också 
aktiviteter, olika insatser, andra uppföljningar och kontroller in. Den 
sammantagna bedömningen blir att målet uppfylls –grönt. Även 
inom det andra nämndmålet uppfylls inte alla indikatorer (brukarnas 
nöjdhet utifrån brukarundersökningarna samt mätning av kontinuitet 
för hemtjänsten). Här vägs också aktiviteter, olika insatser och 
andra uppföljningar och kontroller in. Bedömningen är att målet 
uppfylls – grönt. Kommunfullmäktiges (Kf) mål för 
verksamhetsområdet/äldreomsorgen 1.7 är dock gulmarkerat dvs 
uppfylls delvis.
Kf: målet baseras på alla indikatorer och alla aktiviteter, vilka läggs 
samman i systemet som visar ett resultat för Kf: målet, grönt- 
uppfylls, gult-delvis uppfyllt och rött – uppfylls inte.
 
Önskemål från rådet om att sätta ihop en grupp bestående av 
rådsmedlemmar, anhöriga och chefer för omsorgsboenden.
 
Rådet önskar bjuda in La Casa och Åsengårdens chefer under 
hösten.
 
Rådet önskar köpa in en hjärtstartare till Hövdingagården.
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§ 8
Nästa sammanträde 
 
Tid Kl. 13.00 onsdag 15 maj
Plats: Besöksrum 1
Protokollet justeras via e-post
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